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Naar aanleiding van uw antwoord op onze vragen over de toeristenbelasting heeft dat veel 
extra vragen opgeroepen bij de VVD. Bijgevoegd onderstaand onze vervolgvragen. 
 
Hoeveel niet Nederlanders hebben zich in 2015, 2016, 2017 en 2018 in Gemert Bakel 
ingeschreven in het BSA en hoeveel hebben zich uitgeschreven? Uitsplitsen in jaren en naar 
nationaliteit. 
Antwoord: Kortheidshalve wordt voor deze informatie verwezen naar de bijlage. 
 
Wat is op basis van het BSA de netto instroom aan personen die geen Nederlandse 
nationaliteit hebben die vanaf 1-1-2015 in Gemert-Bakel zijn komen wonen. Uitsplitsen naar 
nationaliteit. 
Op basis van het BSA, hoeveel niet Nederlanders wonen nu in Gemert Bakel (uitsplitsen naar 
nationaliteit). 
Antwoord: Kortheidshalve wordt voor deze informatie verwezen naar de bijlage. Het 
overzicht “inwoners Gemert-Bakel naar nationaliteit” is per maart 2019. 
 
Hoeveel personen waren in de jaren 2015-2016-2017-2018 woonachtig op de Kanthoeve die 
in dat respectievelijk jaar op enig moment ook in het BSA geregistreerd stonden? 
- Hoeveel personen hadden daarvan de Nederlandse nationaliteit 
- Hoeveel personen hadden daarvan een andere nationaliteit 
Graag op jaarbasis de zaak uitsplitsen inclusief naar nationaliteit. 
Antwoord: Kortheidshalve wordt voor deze informatie verwezen naar de bijlage. Het enige 
wat ontbreekt is het aantal Niet-Nederlanders op De Kanthoeve in 2017 (op1jan18). Dit als 
gevolg van het nieuwe softwarepakket die op dat moment die cijfers niet kon genereren. 
Die zijn ook niet meer te achterhalen. 
 
Op onze vraag hoe groot de toeristische overnachtingscapaciteit in bedden in Gemert Bakel 
is, stelt u dat dit onbekend is? 
Wij vinden dat moeilijk te geloven omdat (naar wij verneemt hebben) er met ondernemers 
afspraken gemaakt zijn dat op basis van een indicatie een aanslag toeristenbelasting wordt 
geheven. Bij deze methodiek is ook op ondernemersniveau in kaart gebracht wat de 
overnachtingscapaciteit is. Wij verzoeken u dit alsnog uit te zoeken. 
Antwoord: Helaas kunnen wij uw vraag nog steeds niet beantwoorden. De beschikbare 
informatie waar u naar verwijst is te fragmentarisch en onvoldoende gestructureerd. Deze 
zou handmatig nader moeten worden onderzocht hetgeen zeer arbeidsintensief is en dan 
nog is de informatie onvoldoende zeker.  
Per 1 januari 2020 zullen wij ten behoeve van de toeristische- en arbeidsmigrantensector 
gaan werken met het digitaal nachtregister. Daardoor komt er meer structuur in de 
procedure tot registratie en kan controle eenvoudiger worden uitgevoerd.  
 


